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Protokół z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

z dnia 7 sierpnia 2012 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczął o godzinie 9.05 Przewodniczący komisji radny Jan 

Rajchelt, który powitał  członków komisji oraz  pracowników urzędu  i GOKiS.  

Obecni byli: 

Jan Rajchelt 

Aleksandra Wojciechowska 

Krzysztof Świątczak 

Sławomir Urbaniak 

Tadeusz Lammel 

oraz  

Agata Kaczmarek  – Inspektor ds. księgowości budżetowej 

Michał Żelazek – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 

 

Temat posiedzenia :  

Kontrola dotacji dla stowarzyszeń i klubów sportowych oraz kontrola kosztów 

utrzymania „Orlików”. 

 

Przewodniczący komisji poprosił dyrektora GOKiS pana Michała Żelazka o 

przedstawienie  informacji na temat sytuacji finansowej. 

Na początku pan dyrektor poinformował radnych o  zakupach wyposażenia jakie 

poczyniono np. rolety, wieszaki w szatniach na Orlikach, zakupiono również system 

monitoringu, a by uniknąć aktów wandalizmu, wystąpił bowiem taki incydent w ubiegły 

piątek, gdzie na hali sportowej w Tulcach dokonano obraźliwych napisów na elewacji, 

całkowity koszt usunięcia szkód to ok.2000 zł. 

Radny Urbaniak pytał czy kamery uchwyciły sprawców?  

Pan Żelazek odpowiedział, że niestety monitoring nie uchwycił sprawców, poza tym 

po weekendzie na tym terenie znajduje się dużo butelek i śmieci. Policja niestety nie reaguje, 

pomimo wysyłania oficjalnych pism.  

Radny Urbaniak stwierdził, że w związku z tym trzeba wysłać oficjalne pismo od 

Rady Gminy.  

Pan Żelazek odpowiedział, że jest to naprawdę przykre, że niszczone są nowe obiekty, 

co generuje dodatkowe koszty. 
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Jeżeli chodzi o koszty to sytuacja wygląda następująco - przy budowie boisk nie 

uwzględniono niestety możliwości sterowania oświetleniem, np. jeżeli grają tylko 4 osoby nie 

trzeba by było zapalić wszystkich lamp, dlatego postulujemy o te zmiany aby wprowadzić 

oszczędności. 

Jeżeli chodzi o nadzór nad funkcjonowaniem UKS Pionier – klub jest w całości 

finansowany przez GOKiS, w ramach środków, które posiadamy, staramy się zapewnić 

poziom zeszłorocznych wydatków. Wraz z uruchomieniem Orlików obserwuje się mniejsze 

zainteresowanie wynajmem hali, co powoduje, że wpływy z tego tytułu są mniejsze.  

Poza tym GOKiS rozwinął działalność – chór  oraz zajęcia plastyczne. 

 Jeżeli mowa o Orlikach i UKS Pionier to problemów finansowych brak, jednakże hale 

sportowe i działalność GOKiS  jest już problematyczna jeżeli chodzi o finansowanie. 

Radny Urbaniak pytał czy chór uwzględniony jest w wydatkach? Pan Żelazek 

poinformował, że w projekcie budżetu nie był uwzględniony, zmiany nastąpiły po tym czasie. 

Radny Świątczak z kolei zauważył, że kwestia finansowa jest owszem bardzo ważna, 

ale należy też pamiętać o tym, aby ośrodek kultury służył przede wszystkim mieszkańcom, 

rozwijaniu ich pasji i zainteresowań, być może ośrodek zacznie na siebie zarabiać, może 

pomyślmy o wynajmie sal na spotkania czy konferencje, podobnie z halami sportowymi. 

 Poza tym również wspominana na poprzedniej sesji możliwość zawieszenia reklam 

na Orlikach i czerpaniu z tego korzyści finansowych.  

Radny Świątczak dodał, że oczywiście nie zależy mu na tym aby była to reklama piwa 

lub wyrobów tytoniowych, ale jest wiele firm z terenu Gminy, które zapewne zechciałyby 

umieścić swoje bannery. 

Dyrektor GOKiS poinformował również, że  w związku z faktem, iż powstaje  coraz 

więcej obiektów, które pozostają w gestii GOKIS występuje  potrzeba zatrudnienia 

konserwatora w GOKIS, który wykonywałby niezbędne naprawy, obecnie w razie awarii o 

pomoc proszony jest Zakład Komunalny. 

Radny Świątczak zwrócił się z pytaniem, czy możliwe jest obliczenie ile kosztuje 

utrzymanie tygodniowe 1 h Orlika, bowiem może należy oszczędzać w niektórych sprawach 

np. energia elektryczna.  

Pani Frąckowiak przedstawiła karty utrzymania boisk Orlik (stanowią załącznik do 

protokołu). 

Radny Urbaniak pytał czy są dotacje z ministerstwa na utrzymanie Orlików?  

Pani Frąckowiak odpowiedziała, że są, ale tylko na wynagrodzenia dla animatorów i 

to tylko w 50%. 
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Radny Rajchelt zapytał o co chodzi w przedstawionym zestawieniu, jeżeli chodzi o 

przeniesienie trybuny z hali w Tulcach na Orlik w tej miejscowości?  

Pan Żelazek odpowiedział, że jest to trybuna, która pierwotnie zakupiona została do 

hali w Tulcach,  jednakże  postanowiono przenieść ją na Orlik, gdzie w trakcie rozgrywek jest 

wielu kibiców. Trybuna mieści od 30 -40 osób. 

Radny Świątczak  poprosił o  zestawienie kosztów jakie były za rok 2011 lub za 

połowę roku 2011 aby porównać te kwoty z rokiem bieżącym? 

Pani Frąckowiak  poinformowała, że jeżeli chodzi o wydatki to są podobne do roku 

ubiegłego. 

Radny Świątczak zapytał ile osób musi liczyć minimalna grupa, aby w ogóle 

udostępnić Orlik?  

Pan Żelazek odpowiedział, że jeżeli przyjdą osoby, które chciałyby prowadzić 

rozgrywki to musi to być przynajmniej 10 osób, ale jeżeli będzie mniej chętnych niż ta liczba, 

to boisko również jest udostępnione. Należy jedynie wcześniej poinformować o godzinie 

rezerwacji, GOKiS dąży do tego, aby można było takiej rezerwacji dokonać przez Internet. 

Następnie członkowie komisji rewizyjnej dokonali kontroli  dokumentacji  związanej 

z   finansowaniem  stowarzyszeń i klubów sportowych działających na terenie Gminy. 

Dokonano kontroli wydatkowania środków przez klub sportowy Clescevia -  

sprawdzone zostały faktury, sprawozdania, rachunki.  

Radny Urbaniak pytał czy klub sportowy może wydać pieniądze na transfer 

zawodnika?  

Pani Kaczmarek odpowiedziała, że statut decyduje o zasadach wydawania pieniędzy 

przez klub. 

Radny Rajchelt  zapytał do kiedy klub musi się rozliczyć?  

Pani Kaczmarek odpowiedziała że za pierwsze  półrocze danego roku  klub musi 

rozliczyć się do 14 lipca. 

Członkowie komisji mieli jedynie uwagę, co do zasadności podpisywania faktur, 

rachunków przez księgową klubu Clescevia. 

Radny Świątczak zapytał kto zasiada w zarządzie tego klubu sportowego?  

Pani Kaczmarek  odpowiedziała, że prezes w osobie pana Jarosława Bytniewskiego, 

dwóch wice prezesów, sekretarz, skarbnik i dwóch członków. 

Radny Świątczak odpowiedział, ze w związku z tym, nie rozumie zasadności 

podpisywania dokumentów przez księgową. W związku z powyższymi zastrzeżeniami 

dokumenty przedłożone przez KS Clescevia muszą zostać zweryfikowane i uzupełnione. 
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Po dokonaniu czynności kontrolnych przewodniczący komisji  zakończył posiedzenie 

komisji o godzinie 11.10. 

 

Protokołowała                                          

Anita Pawlińska 

 

Przewodniczący Komisji : Jan Rajchelt……………………………………… 

Członkowie Komisji:         Sławomir Urbaniak………………….................... 

                                            Krzysztof Świątczak……………………………… 

                                            Tadeusz Lammel…………………………………… 

                                            Aleksandra Wojciechowska………………………… 


